
 

 

 

     

 

Αθήνα, 29 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Υγείας  

Θέμα: «Σοβαρές ελλείψεις σε υγειονομικό υλικό στο Νοσοκομείο της Σάμου» 

 

Με υπόμνημά του ο Σύλλογος Εργαζομένων στο Γενικό Νοσοκομείο Σάμου καταδεικνύει 

τις τεράστιες ελλείψεις και συνακόλουθες ανάγκες σε υγειονομικό υλικό που 

παρατηρούνται στο Νοσοκομείο αλλά και σε όλες τις δομές υγείας του νησιού.  

Όπως συγκεκριμένα σημειώνεται «σε όλα τα τμήματα του νοσοκομείου, υπάρχουν 

ελλείψεις σε γάντια και μάσκες, με ότι αυτό συνεπάγεται για την ποιότητα των 

παρεχόμενων υπηρεσιών αλλά και την προστασία της υγείας των εργαζομένων και των  

ασθενών. Παρόμοιες είναι οι ελλείψεις και στις υπόλοιπες δημόσιες μονάδες υγείας.»  

Ταυτόχρονα, σημειώνει ο Σύλλογος πως δεν έχουν προχωρήσει οι προσλήψεις ώστε να 

καλυφθούν οι κενές θέσεις που υπάρχουν σε όλες τις υπηρεσίες και σε όλα τα τμήματα 

του Νοσοκομείου, των Κέντρων Υγείας Ανατολικής και Δυτικής Σάμου, του ΚΕΦΙΑΠ, του 

Κέντρου Ψυχικής Υγείας και του ΕΚΑΒ. 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει ώστε να καλυφθούν άμεσα οι ανάγκες του 

Νοσοκομείου και των υπολοίπων δομών υγείας με μόνιμο προσωπικό; 

2. Ποια βήματα θα γίνουν με στόχο την απόκτηση και τη διάθεση επαρκών μέσων 

ατομικής προστασίας που τώρα βρίσκονται σε έλλειψη τόσο στο Νοσοκομείο όσο 

και στις υπόλοιπες δομές ειδικά με δεδομένο την παρατηρούμενη αύξηση των 

κρουσμάτων του COVID-19; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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